
Verksamhetsplan för 2025 

Lo5ahammars Intresseförening 

 
Lo#ahammars Intresseförening ska under 2025 arbeta vidare för a: göra det så a:rak<vt 
som möjligt för invånarna, såväl permanentboende som <llfälligt boende, a: leva och bo i 
samhället. Föreningen ska också verka för a: a:rahera människor som överväger a: bosä:a 
sig på orten. Ambi<onen är a: minst slå vakt om det faktum a: Lo#ahammar är det enda 
samhället i regionen som sedan 1970-talet inte minskat sin befolkning. En mycket vik<g roll i 
de:a sammanhang spelar Lo#ahammars skola. Föreningen kommer oförtrutet a: peka på 
betydelsen av a: skolan ska vara kvar. Tidigare frågetecken om dess existens torde vara 
uträtade, men föreningen avser a: även fortsä:ningsvis vara på sin vakt. 

Intresseföreningen inser vikten av a: vidareutveckla marknadsföringen i sociala medier. 
Betydande steg har i de:a avseende tagits de senaste åren tack vare den kompetens som 
föreningen besi:er. Ännu e: vik<gt steg vad gäller profilering av samhället togs under 2024 i 
och med Lo#ahammarsdagen. Den är tänkt a: bli e: årligt arrangemang och erfarenheterna 
av det första årets dag är posi<va. 

Föreningen avser också verka för a: få <llstånd a: sä:a upp informa<onsskyltar utmed E 22 i 
Björnsholm. Länsstyrelsen ska bearbetas y:erligare för a: <llstånd ska ges så snart som 
möjligt. Trafikverket har sagt ja <ll skyltuppsä:ningen och budskapet på skyltarna ska vara 
korSa:at och på så vis lä: a: ta <ll sig för dem som passerar Björnsholm. 

På programmet står även ambi<onen a: y:erligare involvera Lo#ahammars föreningar, 
företag m fl i verksamheten. De:a kan bli möjligt genom a: föreningen pekar på inte bara 
den verksamhet som bedrivs utan också stödet från det stora antalet engagerade och 
entusias<ska medlemmar. 

Betydelsen av a: ortens bu<k utvecklas kan inte nog betonas. Fram<dstron hos dem som 
driver bu<ken är stor och manifesteras nu av en utbyggnad i stor skala. Föreningen ska 
fortsä:a betona köptroheten hos invånarna med sy#e a: främja fortlevnad och 
vidareutveckling. 

Intresset för a: söka medel ur Leonardssons fond ökade under 2024 och föreningens 
ambi<on är a: marknadsföringen av denna ska vidareutvecklas 2025. Beviljade medel 
kommer samhällets invånare <ll del. 

Hundrastgården söder om kyrkogården beräknas bli verklighet under första halvåret 2025 
och den avses bli en träffpunkt för inte bara de fyrbenta vännerna utan också ortens 
befolkning och då inte bara de som har hund utan även andra intresserade. 

 


